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Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
 7-12-2016 

 
Datum:  7-12-2016  uur: 19.30 uur 
Locatie: cafetaria sporthal Sint Victor   
Kenmerk: TSR_verslag_LA_20161207 

 
Aanwezig: Erik Smeets, Laure Aerts, Hannes Anaf,  Wilfried Sylverans, Geert Van Autenboer, Erwin Druyts, 
Kathleen Hermans, Fred Broeckx, Ludo Van der Veken, Leo De Houwer 
Verontschuldigd: Johnny Verachtert, Vic Schuer, Jan Schoeters, Kurt Persegael,  
Afwezig: Koen De Busser, 
Tijdelijk non-actief: Heidi De Beckker, Tim Stas, Frans Oerlemans 
 
 
De fusie tussen de Turnhoutse basketbalclubs is ondertussen al 4 jaar geleden. Toen werd de sporthal in 
Technico afgekeurd wegens te weinig uitloopzone achter de velden. De gefusioneerde basketbalclub heeft dan 
geïnvesteerd in de sporthal van Sint Victor om deze conform de regelgeving in orde te brengen. Momenteel 
voldoet de sporthal van Sint Victor aan de normen om landelijk basketbal te spelen. In de breedte zijn er 2 
speelvelden, in de lengte kan ook 1 centraal basketbalveld geïnstalleerd worden (dit wordt gebruikt voor de 1e 
ploeg).   
Momenteel zijn er 6 ploegen seniors (2x dames en 4x heren – waarvan de hoogste in 1e landelijke) en 10 
ploegen in de jeugdreeksen.  
De ambities van de basketbalclub steunt – en is al lang vragende partij – om de sportvloer te vernieuwen. Binnen 
de huidige oproep voor het meer naschools verhuren van sportinfrastructuur wordt dit hopelijk gerealiseerd. 
Daarnaast wil de club sportief de jeugdwerking opkrikken en qua infrastructuur de cafetaria een opfrisbeurt 
geven. 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 9 11 2016’ 

 

Het verslag wordt goedgekeurd 

Varia Ludo – Ludo wil de tekst aanpassen.  
Wil meegeven dat de clubs die gehuisvest zijn in de vechtsporthal van de Koning Albertstraat vrezen dat de 
huurprijs te hoog zal zijn aangezien er geen subsidies zijn aangezien de investeringen gebeurd zijn door een 
privé partner en niet door een sportclubs.  
 
Aanvullingen Kathleen op vorig verslag (zij was verontschuldigd en wil graag aanvullingen geven op het punt van 
de zaalwachters). Zij vraagt om de zaken in het verslag ook effectief in de praktijk uitgevoerd en opgevolgd zullen 
worden.  
Geert stelt voor om meer opleiding bij de zaalwachters te voorzien.  
 
De werken aan de renovatie van de klimmuur zijn meer storend dan verwacht. 
 
In vorig verslag staat dat Sint Victor & Sint Pieter instappen op de projectoproep van Crevits & Muyters. Kathleen 
vindt het raar dat Hivset hier geen interesse voor heeft. De sportdienst kan bevestigen dat de projectoproep 
voldoende is toegelicht op het scholenoverleg. Alle scholen hebben voldoende de info gekregen vanuit de 
Sportdienst. 
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Kempenrally vzw is niet weerhouden als erkende sportclub. Erwin vindt het jammer dat we dit niet ondersteunen 
omdat dit een zeer groot evenement is. 
Het is niet dat de Sportraad het evenement niet ondersteunt omdat de Kempenrally vzw niet is weerhouden als 
erkende sportclub. De sportclub voldoet niet aan de voorwaarden voor erkenning. Vraag van de sportraad om de 
inhoud van het evenement op de Sportraadvergadering toe te lichten.  
 

2. Toekomst TSR & agenda 2017 

 
De verwachtingen van Kathleen over de werking van de Sportraad is niet datgene wat ze verwacht had. Vooral 
rond infrastructuur wordt er niet goed gewerkt en aangestuurd. De nadruk moet meer gelegd worden op de 
werking en verbeteringen van de clubs zelf. 
 
De werking van de werkgroepen werpt wel zijn vruchten af. De autonomie van de werkgroepen is ook groter als 
vroeger en de werkgroepen leggen gemotiveerd voorbereidend werk af.  
Daarnaast is er een voorstel ‘beweegplatform’ (voorbeeld Nazareth) dat door de werkgroep ‘sportcafé’ verder 
uitgewerkt zal worden. Het lijkt interessant om de mening van de burger te bevragen. Want  naast de noden van 
de sportverenigingen kunnen we ook aan de slag met de noden van de individuele burgers.  
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Voorstel planning 2017 
 

 
  
To do: 

- Ad hoc werkgroep rond infrastructuur opstarten. Doel om alle sportinfrastructuur in Turnhout op 
te lijsten/in kaart te brengen. Kathleen, Geert , Erik en Kurt starten als ad hoc leden om deze 
oplijsting mee te maken.  

 

3. Vraag naar advies 

 

a. Projectoproep ‘naschools openstellen van sportinfrastructuur’ 
 
Eerder dit jaar lanceerden de Vlaamse minster van Sport Philippe Muyters en de Vlaamse minister van Onderwijs 
Hilde Crevits samen een projectoproep met als onderwerp het 'Naschools openstellen van 
schoolsportinfrastructuur'. Via deze oproep willen de ministers de drempel voor scholen wegnemen en hen een 
duw in de rug te geven om bestaande schoolsportinfrastructuur na school, tijdens het weekend en tijdens de 
schoolvakanties open te stellen voor sportclubs, sportdiensten en andere gebruikers én de bestaande 
schoolsportinfrastructuur kwaliteitsvoller te maken. 
 

DB TSR
Werkgroep

ERK&SUBS
Andere Opmerkingen

(donderdag 

18 uur)

(woensdag 

19.30u)
(woensdag 18.30u)

12/01/17 25/01/17 Gewone TSR

25/01/17 Werkgroep ERK&SUBS voor TSR

7/02/17 AV TSR + sportcafé

17/02/17 Kampioenenviering

1/03/2016 of 15/3/2017 beheersorgaan sportinfra

30/03/17 12/04/17 Gewone TSR

12/04/17 Werkgroep ERK&SUBS voor TSR

10/05/17 Sportcafé

??? Kampioenenviering

10/08/17 23/08/17 Gewone TSR

23/08/17 Werkgroep ERK&SUBS voor TSR

29/09/2017 of 13/9/2017 beheersorgaan sportinfra

10/10/17 indienen subsidies

25/10/17 Sportcafé

datum november Extra werkgroep ERK&SUBS

1/12/17 verantwoording ADSM

23/11/17 6/12/17 Gewone TSR

6/12/17 Werkgroep ERK&SUBS voor TSR

Legende:

Gewone TSR (4 à 5x/jaar --> januari, april, augustus & november/december)

Data voor sportcafé (3x/jaar --> febr, juni, okt)

Data KV (2x/jaar --> febr + juni)

Data ifv subsidies

Beheerorgaan sportinfrastructuur (2x/jaar --> maart + september)

Werkgroep ERK&SUBS (januari, april, augustus, december + extra vergadering in november ifv verwerking subsidies)

Enigste maand zonder iets: mei

Planning TSR 2017
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De deadline voor het indienen van aanvragen is 16 december (12.00u) met volgende selectiecriteria.  
1. Het aantal uren buitenschoolse openstelling dat wordt gecreëerd, ook rekening houdend met 

openstelling in de weekends en schoolvakanties. Zowel het totale aantal uren als de extra inspanning 
worden meegenomen in de beoordeling. De extra inspanning moet minstens een extra openstelling van 
5 uren op weekbasis zijn.  (40%) 

2. De kwaliteit van het exploitatieplan: samenwerking, lange termijn-denken, innovatieve ideeën rond 
openstelling, … (25%) 

3. De kwaliteit van het aanbod: in hoeverre wordt de schoolsportinfrastructuur kwaliteitsvoller voor clubs, 
sportdienst en tegelijkertijd voor de lessen lichamelijke opvoeding? (25%) 

4. De diversiteit van de gebruikers: leerlingen via sport na school, sportclubs, sportdiensten, … (10%) 
 
Vanuit Turnhout zijn er 2 scholen die een aanvraag willen indien binnen deze projectoproep. 
 
1. Sint Victor 
In de sporthal van Sint Victor is BBC T&T D'vine Turnhout actief. Een grote Turnhoutse basketbalclub met 265 
actieve leden verdeeld over 18 competitieploegen (9 ploegen -18 jaar en 9 ploegen + 18 jaar). 
De school deed de voorbije jaren reeds enkele investeringen en renoveerde de kleedkamer- en doucheruimtes, 
deed een optimalisatie van de luchtgroep en deed enkele dakwerken. 
De basketbalclub op zijn beurt deed investeringen in nieuwe scoreborden en basketbaltorens. De laatste 
investering die nog gedaan moet worden is het vernieuwen van de sportvloer. Via deze projectoproep hoopt de 
school om een deel van de kosten voor een nieuwe sportvloer te recupereren via deze subsidie. 
Sint Victor & BBC T&T D'vine Turnhout vragen aan de stad Turnhout om dit dossier mee te motiveren vanuit de 
Sportdienst alsook om de nog niet bezette uren kenbaar te maken bij buurtsport en bij de andere 
sportverenigingen zodat extra naschoolse uren gerealiseerd kunnen worden. 
 
2. Sint Pietersinstituut 
In de sporthal van het Sint Pietersinstituut zijn reeds enkele verenigingen actief. Momenteel gebruiken vooral 
voetbalclubs deze sporthal tijdens de winterperiode voor trainingen van de jongere kinderen. 
De school wil in de sporthal de huidige parketvloer opschuren en nieuwe belijning installeren alsook de 
kleedkamer- en doucheruimtes optimaliseren. 
Het Sint Pietersinstituut vraagt aan de Sportdienst om partner te zijn om extra uren naschools verhuur te 
realiseren. 
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3.GO! 
*Sporthal Zenit, Hertoginstraat 124, 2300 Turnhout 

Onlangs werd hier reeds een toegangscontrolesysteem geïnstalleerd. Dit dienen we dus niet meer te voorzien. 

Een deel van de kleedkamers (incl. doucheruimtes) werden reeds gedeeltelijk gerenoveerd, dit wensen we ten 

gronde voor alle kleedkamers te doen. 

Verder willen we ook het lamellenplafond van de zaal op de verdieping verwijderen en een degelijker plafond 

installeren. Momenteel loopt dit plafond veel schade op d.m.v. ballen e.d. met alle gevaarlijke gevolgen van 

dien… 

*Sportzaal Campus Boomgaard, Boomgaardstraat 58, 2300 Turnhout 

Deze zaal is reeds voorzien van 2 gerenoveerde kleedkamers, 2 dienen we nog volledig te renoveren. Ook moet 

er een afsluitbare materialenberging gemaakt te worden (zeker bij naschools gebruik). Hier dienen we ook nog 

toegangscontrole te installeren. Sportvloer werd onlangs vernieuwd. Deze zaal heeft ook een podium, dus lijkt me 

ook zeer dankbare zaal voor toneelverenigingen, dans, … 

 
CONCLUSIE 
Voor alle 3 de dossiers is er vanuit de stad Turnhout geen financiële input nodig. De Sportdienst neemt het 
engagement om de sporthallen kenbaar te maken bij de sportverenigingen en gericht mee op zoek te gaan naar 
deze sportclubs waarvoor de sporthallen het meeste geschikt zijn. 
De sportraad geeft advies aan het schepencollege om deze aanvragen te ondersteunen. Als de subsidie 
verkregen is, mag de huurprijs niet omhoog gaan.  
 

4. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

 

a. Terugkoppeling werkgroep erkenningen & subsidies – adviesvraag 
De werkgroep is samen gekomen op 8 november en 24 november 2016 om de verwerking van de 

werkingtoelagen te bespreken. De Sportdienst heeft een verslag gemaakt met een verantwoording en extra uitleg 

versus subsidiereglementen. Alle vragen van de clubs, bij het invullen van hun subsidies, zijn tevens met de 

werkgroep besproken. 

Aan de hand van het verslag van de werkgroep en het algemeen overzicht werd een positief advies gegeven 

door alle aanwezigen van de sportraad van 7-12-2016.  

 

ADSM:  

- De sportraad past het verschil bij boven 5.000 euro en houdt in de gaten hoe de aanvragen de 

komende jaren binnen komen.  

Investeringsfonds: 

- Vraag tot uitbetaling restmiddelen van 2016 voor het reservefonds.  

Sportraad geeft positief advies op de verwerking van de voorgelegde subsidiedossiers. 
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a. Terugkoppeling afvaardiging GECORO 
Wordt uitgesteld naar januari 2017. 

 

b. Terugkoppeling AV Sportregio NK 
Op 17 november vond de AV van de Sportregio Noorderkempen plaats in Beerse. In het najaar wordt standaard 

goedkeuring gevraagd op de begroting van het volgende werkingsjaar. De begroting 2017 werd goedgekeurd 

door de vergadering.  

Belangrijkste punten: 

 Jaarplanning 2017: sportregio blijft inzetten op de gekende animatieprogramma:  
- special driedaagse, Adventure 2-daagse, summerkix, MTB 2-daagse, de Noordloper en regionale 

seniorensportdagen.  

- Ook op gebied van vorming en Positief Coachen zal volgend jaar een traject en een forum plaatsvinden 
in de regio.  

- Grote inkomsten worden vooral gegenereerd uit de gemeentelijke bijdragen, subsidies van APB sport en 
Sport. Vlaanderen.  

- Grote uitgaven zijn de administratieve ondersteuning vanuit Turnhout en de werkingskosten van onze 
animatie activiteiten kwaliteitsvolle activiteiten te maken.  

 

5. Toelichting meerjarenbegroting & budget 2017 

 
Focus armoedeproblematiek & creëren van tewerkstelling. Door de forse besparingen van de voorbije jaren is er 
extra budget vrijgemaakt voor investeringen, minder voor exploitatie. 
 
De pensionering van Rob was opgenomen als besparing begin deze legislatuur. Normaal zou de pensionering 
van Rob binnen de cluster op te vangen, maar dit is niet haalbaar. Er wordt dus een extra personeelslid 
aangenomen op B-niveau voor sport en bij uitbreiding binnen de sector cultuur en vrije tijd met oog op 
infrastructuur.  
 
Er wordt ook bekeken of er een tijdelijke invulling kan zijn om promotioneel te helpen voor 2017. 
Schepen Anaf is hiermee akkoord gegaan op voorwaarde dat projecten die al jaren bij de Sportdienst zitten en 
hier niet logisch zitten binnen de sector opgenomen worden. 
 
Jaarlijkse toelage aan het zwembad is 1,1 miljoen euro/jaar (met indexering).  
 

- 2017: verbeteringswerken sporthoeve – 150.00 euro (nieuw) 
- 2018: project waterheide – 430.000 euro (behouden) 
- 2018: toplaag atletiekpiste – 250.000 euro (behouden) 
- 2017: dakrenovatie hangar Raadsherenpark (25.000 euro) – budget jeugddienst 

o Dus naast de restmiddelen van de vzw dienstverlening legt de stad hier nog geld naast 
- 2017-2019: extra budget belevings- en ontmoetingspleintjes (bv. 150.000 euro voor buitenaanleg 

Technico) 
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6. Schepenkwartier (HA) 

 
Belangrijkste is het budget 2017 en is tijdens vorig punt toegelicht. 
 
Vraag van Leo over de tarieven in het toekomstige zwembad. Hij heeft op websites gezocht en de kostprijs voor 
een los ticket is effectief duurder in Turnhout dan in andere zwembaden. 
De zwembaden die duurder zijn, werden in de pers niet opgenomen. De vergelijking door de media is niet eerlijk 
gemaakt. Op basis van leeftijdscategorieën en op basis van het aanbod wordt hier geen rekening mee gehouden.  
 
Vooral voor scholen en sportverenigingen zijn de tarieven goedkoper tov de zwembaden in de regio.  
Het is zeker niet owv de privépartner dat de inkomprijzen duurder zijn.  
 

7. Clubcontacten,  lopende dossiers, vragen en klachten  

 
Geen nieuwe meldingen 
 

8. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

 
Uitnodigingen: 

- Hert&RUN op 30 december 2016 op de Grote Markt 
i. Wie ‘wandelt’ mee: Erik, Wilfried, Fred, … Wilfried stuurt een mailtje rond om met de 

sportraad een team te vormen.  
 
Terugkoppeling afvaardigingen op evenementen:  

- Geen afvaardigingen gemeld.  
 
Leo:  

- De basketbalclub is sinds vorige week genoemd als ‘Koninklijke’ 

Ludo: 
- Volgende week beheerscel stadion Stadspark 

 

Agendapunten TSR 25 01 2016 
- Toelichting project ‘BOV – bewegen op verwijzing’ 
- Toelichting project Wateheide (na presentatie GECORO) 

 
 

 
Bijlagen:  

- Voorstel uitbetaling subsidies (ADSM & werkingsubsidie, G-sport & jeugdsport samen) 
- Verslag verwerking  

 
Einde vergadering: 22.00 uur  
 
Volgende vergadering: Woensdag 25 01 2016 om 19.30u + zwembad (bij voorkeur) of sporthal stadspark. 


